
Danuta Bajak

kierowaniem Opolskim Związkiem Rolników i

Organizacji Społecznych w Opolu, realizacją celów i

zadań statutowych w zakresie określonym w statucie

wspieraniem działalności i promocją organizacji

zrzeszonych oraz rolnictwa, przedsiębiorczości na

obszarach wiejskich, aktywności społeczności wiejskiej

z uwzględnieniem kreatywności i pasji kobiet

zrzeszonych w Opolskim Związku Samodzielnych Kół

Gospodyń Wiejskich i Stowarzyszeń KGW

Polska z chwilą wejścia do struktur Unii Europejskiej, będąc
krajem usytuowanym w sercu Europy, może realizować
dawno oczekiwaną możliwość kreowania wyjątkowości
polskiego rolnictwa z zachowaniem zasad
konkurencyjności. Wyjątkowe walory produktów rolnych i
kulinarnych są docenianie w całej Unii Europejskiej, a
możliwość ich eksportowania bez barier celnych wpłynęło
na duże inwestycji w sektorze rolnictwa i przetwórstwie.
Produkcja rolna okazała się priorytetem w dochodach
państwa z eksportu i wpłynęła na polepszenie jakości życia
osób zatrudnionych bezpośrednio i pośrednio w rolnictwie
i działów gospodarki narodowej wokół rolnictwa. Wejście
do Unii Europejskiej pozwoliło uwidocznić wyjątkowy
potencjał, pomysłowość i innowacyjną kreatywność
społeczeństwa polskiego w działaniach indywidualnych
oraz zorganizowanych na różnych płaszczyznach
przedsiębiorczości i odziaływania organizacji non profit dla
społeczności lokalnych.

UE to dla mnie

Prezes Zarządu i Dyrektor Biura Opolskiego Związku Rolników i Organizacji
Społecznych w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Milena Piechnik

nadzorem nad prawidłową realizacją zadań w zakresie

programowania, zarządzania, wdrażania oraz informacji i

promocji projektów finansowanych z Europejskiego

Funduszu Społecznego w naszym województwie. Od

wielu lat inicjuję programy na rzecz rozwoju zasobów

ludzkich, w tym zwłaszcza dla osób poszukujących

zatrudnienia. Współpracuje również z instytucjami rynku

pracy,  organizacjami pozarządowymi, instytucjami

otoczenia biznesu i przedsiębiorcami, dzięki której jest

możliwa realizacja projektów w w obszarze dynamicznie

zmieniającego się rynku pracy.

przede wszystkim stabilizacja, pewność jutra, ale też
możliwość realizacji różnych projektów innowacyjnych. To
możliwość przekraczania granic zawodowych i
edukacyjnych. To poznawanie kultur i swoboda
podejmowania decyzji. Unia europejska to partnerstwo
możliwości.

UE to dla mnie

Wicedyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Monika Bębenek

Pomagam emocje wyrazić kwiatami, uczę jak wyrażać

emocje kwiatami, pomagam kobietom odnaleźć pasję.

Układam kwiaty od Himalajów po Islandię, od Meksyku

po Mumbaj. Jestem wicemistrzem Polski i sędzią

międzynarodowym sztuki florystycznej. Lubię samotne

podróże.

Przyjazne kontakty, współpraca, możliwości i wsparcie.

UE to dla mnie

Twórca, właściciel kwiaciarni "Zielona Gęś floral art "oraz szkoły florystycznej "Kwitnące
Horyzonty" 

Zawodowo zajmuję się



Agata Duliniec

zarządzaniem rodzinną firmą jako sukcesorka w

drugim pokoleniu. Interesują mnie ludzie i ich rozwój,

dlatego w swojej pracy kieruje się podejściem 

humanocentrycznym. 

równość i swoboda pod względem gospodarczym, przy
jednoczesnym zachowaniu unikalnych tożsamości każdego
z państw członkowskich. 

UE to dla mnie

CEO/Prezes Zarządu Gniotpol Trailers Sp. z o.o. 

Zawodowo zajmuję się



Aneta Grzegocka

wsparciem przedsiębiorstw z województwa

opolskiego, środkami publicznymi - w szczególności

środkami z UE, a także wspieraniem rozwoju lokalnej

gospodarki w celu polepszenia jakości naszego życia w

regionie.

UE to szansa na lepsze jutro, na odkrywanie i poznawanie
ciągle nowego, to szansa na budowanie relacji i
pielęgnowanie tych dotychczasowych, to uczenie się siebie
nawzajem.

UE to dla mnie

Zastępca dyrektora Opolskiego Centrum Rozwoju Gospodarki 

Zawodowo zajmuję się



Małgorzata Halek - Malinowska

zarządzaniem obiektami sportowymi, promocją

Prudnika oraz organizacją imprez turystycznych,

rekreacyjnych i sportowych w Prudniku. Wielokrotnie

sięgałam po środki UE, po to aby integrować

społeczność pogranicza polsko-czeskiego oraz

promować i rozwijać ten obszar.

elitarne grono państw, w którym mamy przyjemność
uczestniczyć, wspierać się i rozwijać. UE to ludzie,
przyjaźnie i barwna kultura. To podróże i nieskrępowane
możliwości poznania świata i życia.

UE to dla mnie

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

Zawodowo zajmuję się



Barbara Kamińska

współpracą z aktywnymi środowiskami województwa

opolskiego.

najlepsze miejsce do życia, czuję się Europejką, bo jestem
Polką.

UE to dla mnie

Dyrektor Biura Dialogu i Partnerstwa Obywatelskiego 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego 

Zawodowo zajmuję się



Małgorzata Kwiring - Pondel

aktywizacją społeczną i zawodową osób z

niepełnosprawnością. 

szansa na osiągnięcie samodzielności osób z
niepełnosprawnością.

UE to dla mnie

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy w Kluczborku
Prezes Stowarzyszenia Rodzin i Przyjaciół Osób z Zaburzeniami Psychicznymi „Nadzieja” w
Kluczborku

Zawodowo zajmuję się



Liliana Łuczkiewicz

relacjami i kontaktami z przedsiębiorcami. Organizuję

eventy i spotkania dla przedsiębiorców. Poprzez

działalność w Stowarzyszeniu wspieram aktywne

kobiety w naszym regionie.

symbol bezpieczeństwa, rozwoju, ale również niezależności
Państw wchodzących w skład Unii Europejskiej.

UE to dla mnie

Prezes Stowarzyszenia „Opolskie Kobiety Sukcesu”

Zawodowo zajmuję się



Sandra Murzicz

realizacją projektu Opolskie Dziouchy, promującego

opolski folklor oraz sztukę ludową.

możliwość rozwoju dla regionu, ale także konkretnych
społeczności lokalnych.

UE to dla mnie

Prezeska Fundacji Opolskie Dziouchy

Zawodowo zajmuję się



Irena Pordzik

ochroną praw oraz interesów obywateli Ukrainy na

terenie Polski,  angażuje się również w szereg

projektów z zakresu kultury i sztuki, a także projektów

społecznych.

Konsul honorowy Ukrainy w Opolu

Zawodowo zajmuje się



Marzena Szewczuk - Stępień

pracą dydaktyczną - jestem nauczycielem akademickim.
W obszarze moich zainteresowań naukowych są
ekonomia i gospodarka regionalna (innowacje,
przedsiębiorczość). W pracy ze studentami wykorzystuję
podejście oparte ma metodyce myślenia projektowego i
zachęcam do bycia aktywnym i przedsiębiorczym.

wspólnota, która inspiruje do partnerstwa i pracy
zespołowej. Fundusze europejskie jako narzędzia realizacji
polityki spójności to okazja do zrobienia lepiej i więcej na
rzecz tego, aby żyło nam się lepiej.

UE to dla mnie

Zawodowo zajmuję się

Dziekan Wydziału Ekonomii i Zarządzania 
Politechnika Opolska



Sabina Nowosielska

zarządzaniem gminą.

Prezydent Miasta Kędzierzyn – Koźle

Zawodowo zajmuję się

gwarancja bezpieczeństwa, wolności, stabilizacji rynkowej.

UE to dla mnie


